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PROTOKÓŁ NR 25/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 04 grudnia 2024 r. 

W dniu 04 grudnia 2024 r. o godz. 10.00  w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło 
się XXV posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Bogacz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Tadeusz Teterus – członek Zarządu, 
3. Bolesław Chwarścianek – członek Zarządu, 
4. Zbigniew Maćkowiak – członek Zarządu 

oraz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Czarnkowie, Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, 
naczelnicy i pracownicy wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Grzegorz Bogacz powitał zebranych i tym samym rozpoczął XXV posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu. Nieobecna Izabela Bobińska. 

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia stanowiący załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

1. Spotkanie z Dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Czarnkowie. 
2. Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Burmistrza Krzyża Wlkp. o użyczenie pomieszczeń gospodarczych w budynku 
przy ul. Wojska Polskiego 73 w Krzyżu Wlkp. i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) informacja Dyrektora Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie w związku z wnioskiem 
Firmy PLASTPIPE Sp. z o.o. Sp. k. zainteresowanej wydzierżawieniem części działki nr 2333 
w Czarnkowie, 

3) informacja z przebiegu ustnego przetargu nieograniczonego na zbycie nieruchomości 
położonych przy ul. Warsztatowej w Krzyżu Wlkp., 

4) podjęcie decyzji wygaszającej trwały zarząd dot. działki nr 908/4 w Białej, gm. Trzcianka. 
3. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze 
nocnej i dyżurów w dni wolne od pracy. 

4. Informacja o ogłoszeniu naboru wniosków o dofinansowanie realizacji zadań własnych w zakresie 
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej z FRPA. 

5. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 
1) przedstawienie opinii komisji stałych Rady Powiatu w sprawie projektu uchwały budżetowej 

powiatu na 2025 rok, 
2) opinia Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii o opiniach komisji stałych Rady Powiatu w 

sprawie projektu uchwały budżetowej powiatu na 2025 rok. 
6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 
7. Sprawy różne. 

Następnie Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany 
porządku posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 

Program posiedzenia został przez Zarząd przyjęty. 

Ad.1 

Spotkanie z Dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Czarnkowie. 

Zarząd spotkał się z Dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Czarnkowie   
w temacie jakości wody z wodociągu publicznego w Trzciance, która w ostatnich dniach odbiegała od 
wymagań obowiązującego rozporządzenia Ministra Zdrowia ze względów bakteriologicznych, gdyż 
stwierdzono bakterie grupy coli w pobranych próbach wody. Wodociąg w Trzciance produkuje wodę   
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w ilości 2400 m3/dobę, którą dostarcza do blisko 17 000 osób i jest to najdłuższy wodociąg, który ma 
blisko 80 km długości bez przyłączy.  Wodociąg ma wyznaczonych 13 punktów poboru (Trzcianka, 
Smolarnia i Straduń). Od przyszłego roku wyznaczone zostanie kolejne miejsce. Problemy   
z jakością wody, z uwagi na długość wodociągu, wystąpiły w miejscowościach: Trzcianka, Kadłubek, 
Niekursko, Sarcz, Smolarnia, Straduń, Dłużewo. Sanepid bada sieć wodociągową w 13 punktach, 
natomiast ZIK bada wodę na wyjściu z sieci. Stwierdzenie bakterii coli informuje, że dzieje się coś w sieci 
i należy podjąć działania zapobiegające. W pierwszej kolejności powinno dokonać się płukania sieci   
a dopiero później jej chlorowania. W przypadku pojawienia się w wodzie bakterii Sanepid wdraża 
określone procedury i informuje mieszkańców w postaci komunikatów o zaistniałej sytuacji. Niestety 
często wydawane komunikaty są zniekształcane przez media, co powoduje zupełnie inny obraz dla 
mieszkańców, który może wprowadzać ich w błąd. Nadmienić należy, że Sanepid pełni codziennie 24h 
dyżur telefoniczny, 7 dni w tygodniu, 
 Zarząd przyjął informacje do wiadomości, jednocześnie prosząc, aby Sanepid, gdy dojdzie do 
podobnych sytuacji przekazywał informacje bezpośrednio do Starostwa Powiatowego w Czarnkowie - 
Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego. 

Ad.2 
Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Burmistrza Krzyża Wlkp. o użyczenie pomieszczeń gospodarczych w budynku 
przy ul. Wojska Polskiego 73 w Krzyżu Wlkp. i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd po rozpatrzeniu wniosku ( zał. nr 3 ) Burmistrza Krzyża Wlkp. o użyczenie 3 pomieszczeń 
gospodarczych – piwnicznych o łącznej pow. 45,00 m2 usytuowanych w budynku przy ul. Wojska 
Polskiego 73 w Krzyżu Wlkp., przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przeznaczenia do użyczenia 
pomieszczeń piwnicznych położonych w Krzyżu Wlkp. przy ul. Wojska Polskiego 73, na okres od 04 
grudnia 2024 roku do 31 grudnia 2029 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 95/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

2) informacja Dyrektora Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie w związku z wnioskiem 
Firmy PLASTPIPE Sp. z o.o. Sp. k. zainteresowanej wydzierżawieniem części działki nr 2333 
w Czarnkowie, 

Zarząd zapoznał się z informacją ( zał. nr 5 ) Dyrektora Zespołu Szkół im. Józefa Nojego   
w Czarnkowie w związku z wnioskiem Firmy PLASTPIPE Sp. z o.o. Sp. k. zainteresowanej 
wydzierżawieniem części działki nr 2333 w Czarnkowie, będącej w trwałym zarządzie ZS. 

Dyrektor w informacji podaje, że w chwili obecnej wydzierżawienie części działki nie jest 
możliwe. Między innymi z tego powodu, że proponowany teren leży w części na i przy pasie 
zabezpieczonym dla celów ochrony przeciwpożarowej; na proponowanej części terenu istnieje parking 
szkolny i wyjście awaryjne z auli. 

Informacja została przyjęta przez Zarząd do wiadomości. 

3) informacja z przebiegu ustnego przetargu nieograniczonego na zbycie nieruchomości 
położonych przy ul. Warsztatowej w Krzyżu Wlkp., 

Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu poinformował Zarząd, iż   
w dniu 28 listopada 2024 roku odbył się ustny przetargu nieograniczony na zbycie nieruchomości 
położonych przy ul. Warsztatowej w Krzyżu Wlkp. Z 6 działek wystawionych do sprzedaży udało się 
sprzedać 3 działki: 

 703/17 o pow. 0,1036 ha za kwotę 122 180,00 zł brutto, 

 703/18 o pow. 0,1054 ha za kwotę 97 970,00 zł brutto, 

 703/19 o pow. 0,1076 ha za kwotę 100 300,00 zł brutto. 



str. 3 

 

Całkowity dochód brutto:  320 450,00 zł brutto. 

4) podjęcie decyzji wygaszającej trwały zarząd dot. działki nr 908/4 w Białej, gm. Trzcianka, 

Zarząd podjął Decyzję Nr 10/2024, w której orzekł o wygaszeniu z dniem 1 stycznia 2025 roku 
prawa trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Młodzieżowego Ośrodka  Socjoterapii w Białej, gm. 
Trzcianka na czas nieoznaczony, dla części nieruchomości zapisanej w księdze wieczystej Sądu 
Rejonowego  w Trzciance V Wydział Ksiąg Wieczystych w Trzciance, gdzie jako właściciel wpisany jest 
Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, dla działki, oznaczonej zgodnie z ewidencją gruntów jako działka  
nr 908/4 o pow.  5,6325 ha. Działka nr 908/4 o pow. 5,6325 ha  powstała na skutek podziału działki   
nr 908 o pow.  12,2000 ha położonej w Białej, gm. Trzcianka, zatwierdzonego decyzją Burmistrza 
Trzcianki znak RPN.6831.4.2024.KB z dnia 29 kwietnia 2024 roku. Wygaszenie trwałego zarząd nastąpiło 
w związku z tym, że działka ww. przygotowywana jest do sprzedaży.  

Decyzja Nr 10/2024 podpisana została przez Starostę, w obecności obecnego na dzisiejszym posiedzeniu 
składu Zarządu i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 
1) podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze 

nocnej i dyżurów w dni wolne od pracy. 
Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do 

pełnienia dyżurów w porze nocnej i dyżurów w dni wolne od pracy. 
W związku z tym, że chęć pełnienia dyżurów w dni wolne od pracy w wyznaczonych wcześniej, 

przez Zarząd Powiatu, godzinach zgłosiła tylko jedna apteka: 
DOZ Apteka dbam o zdrowie POD ORŁEM w Czarnkowie, Plac Wolności 9, prowadzona przez 

DOZ Apteka dbam o zdrowie POD ORŁEM MIECZYSŁAW KLERA 
Zarząd dokonał wyboru tej apteki do pełnienia dyżurów w dni wolne od pracy i święta w roku 

2025.  
W związku z powyższym podjął stosowną uchwałę w tej sprawie. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

Uchwała Nr 96/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Apteka pełniła będzie dyżury w roku 2025: 
1) w dni wolne od pracy: w niedziele ( każda niedziela niebędąca świętem ) w godzinach od 12.00 

do 16.00, 
2) w dni wolne od pracy: w święta w godzinach od 10.00 do 14.00  – 1 i 6 stycznia, 20 i 21 kwietnia, 

1 i 3 maja, 8 i 19 czerwca, 15 sierpnia, 1 i 11 listopada, 25 i 26 grudnia.  

Pracownik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej dodała, że wcześniej chęć pełnienia dyżurów   
w porze nocnej zgłosiła Apteka GEMINI w Trzciance,, jednak wycofała się z tego. Dodała również, że   
w roku bieżącym, po ponownym wezwaniu, wszystkie apteki na terenie naszego powiatu złożyły 
wymagane Prawem Farmaceutycznym oświadczenia.  

Ad.4 
Informacja o ogłoszeniu naboru wniosków o dofinansowanie realizacji zadań własnych w zakresie 
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej z FRPA. 

Zastępca naczelnika Wydziału Komunikacji poinformowała Zarząd, iż pismem z dnia 28 listopada 
2024 r. Minister Infrastruktury podał informację o dokonaniu podziału środków Funduszu rozwoju 
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na dofinansowanie realizacji zadań 
własnych organizatorów w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej   
w poszczególnych województwach.   
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Dla województwa wielkopolskiego na 2025 rok została przyznana kwota 55 724 110,65 zł 
środków Funduszu. W roku bieżącym przy pierwszym naborze wniosków o dofinansowanie 
zabezpieczono w Wielkopolsce na ten cel kwotę 62.266.049,41 zł a w drugim (dodatkowym) naborze 
kwotę 4.870.352,50 zł,  

Poinformowała również Zarząd o tym, że Wojewoda Wielkopolski ogłosił nabór wniosków   
o dofinansowanie realizacji zadań własnych w zakresie przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej z FRPA. Składane w ramach naboru wnioski o dopłatę mogą dotyczyć przewozów 
zaplanowanych do realizacji w latach 2025-2033. 
Kwota środków Funduszu przewidziana na zawarcie umów o dopłatę, których okres obowiązywania  
 i przewidzianego w tych umowach dofinansowania przewozów o charakterze użyteczności publicznej 
przekracza rok budżetowy, w którym te umowy zostaną zawarte, nie mogą przekroczyć w kolejnych 
latach obowiązywania umowy 70% kwoty środków przekazanych wojewodzie w roku poprzednim. 

Wnioski o objęcie dopłatą z Funduszu należy składać w terminie od 3 do 9 grudnia 2024 r. Wniosek   
o zawarcie umowy o dopłatę doręczony po ww. terminie lub nieuzupełniony w terminie wyznaczonym 
przez wojewodę nie podlega rozpatrzeniu. 

Wnioski o objęcie dopłatą z Funduszu należy składać w wersji papierowej, za pośrednictwem poczty lub 
bezpośrednio w punkcie podawczym Urzędu. Dodatkowo wniosek należy złożyć w formie elektronicznej, 
w postaci wypełnionego, edytowalnego pliku. 
Zgodnie z art. 11d ust. 2 ustawy o Funduszu (obowiązującym od 1 stycznia 2025 r.) dopłatę ustala się   
w kwocie nie wyższej niż 3,00 zł do 1 wozokilometra przewozu o charakterze użyteczności publicznej. 
Warunkiem uzyskania dopłaty jest: 

 sfinansowanie ze środków własnych organizatora części ceny usługi w wysokości nie mniejszej 
niż 10%; 

 zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
Wnioski o objęcie w 2025 roku dopłatą, które obejmują więcej niż jeden rok budżetowy i których 
realizacja przekroczy w którymkolwiek z kolejnych lat budżetowych, których dotyczy wniosek, poziom 
70% kwoty środków przekazanych wojewodzie w roku poprzedzającym rok naboru wniosków, uznaje się 
za wnioski o objęcie dopłatą wyłącznie w danym roku budżetowym. 

Wydział Komunikacji pracuje nad wnioskiem, aby móc go złożyć w terminie.  

 W punkcie tym rozmawiano również na temat możliwości uruchomienia dodatkowej linii 
autobusowej na trasie Czarnków-Marunowo, o co zabiega Wójt Gminy Czarnków. Z-ca naczelnika 
Wydziału Komunikacji, za zgodą Zarządu Powiatu, wystąpi do Gminy Czarnków o podanie danych 
dotyczących m. in obłożenia linii, kosztów finansowych. 

Ad.5 
Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu finansów powiatu: 

1) przedstawienie opinii komisji stałych Rady Powiatu w sprawie projektu uchwały budżetowej 
powiatu na 2025 rok, 
Skarbnik Powiatu poinformowała Zarząd, iż Komisje Stałe Rady Powiatu Czarnkowsko 

Trzcianeckiego na wspólnym posiedzeniu w dniu 2 grudnia 2024 roku wyraziły opinie pozytywne   
o projekcie uchwały budżetowej powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego na 2025 rok.  

Opinie Komisji stanowią załączniki do nr 8 do nr 13 do niniejszego protokołu.  

2) opinia Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii o opiniach komisji stałych Rady Powiatu   
w sprawie projektu uchwały budżetowej powiatu na 2025 rok, 

W związku z powyższym konieczne jest zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii   
o opiniach tych komisji. 

Zarząd po zapoznaniu się z opiniami wszystkich Komisji Stałych Rady Powiatu Czarnkowsko 
Trzcianeckiego w sprawie projektu uchwały budżetowej powiatu na 2025 rok, wyraził opinię pozytywną 
o opiniach Komisji.  

Stanowisko Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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Ad.6 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu tj. z dnia 27 listopada   
2024 r. nie wnosząc żadnych uwag. 

Ad.7 

Sprawy różne. 

Starosta poinformował Zarząd, iż w dniu 9 grudnia br. spotka się z wójtami i burmistrzami 
naszego powiatu. 

Pani Skarbnik poinformowała Zarząd, iż do budżetu powiatu wpłynęły dodatkowe dochody,   
w wysokości  4 000 000,00 zł, w celu wsparcia realizacji zadań tzw. „kroplówka”. 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 04 grudnia 2024 r. zakończono. 
Termin następnego posiedzenia ustalono na dzień 12 grudnia 2024 r. 

Protokolant: 
Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Grzegorz Bogacz …………………………………….. 

Tadeusz Teterus …………………………………….. 

Bolesław Chwarścianek …………………………… 

Zbigniew Maćkowiak ………………………………. 

 

 

 


